



VIENNA SWINGERS NEU AUF FACEBOOK NEW ON FACEBOOK

Thomas Blaschke, Vice-Secretary Vienna Swingers

The Vienna Swingers broke new ground in their medial communication. Since last November we are on Facebook, the address is <http://www.facebook.com/SquareVienna>. There we give our members and the big, wide world of Square Dance as well as other interested people in our hobby up-to-date news. That means, that one is now even quicker informed about the Viennese scene of Square Dance as it happened so far via the onward existing, weekly mail-newsletter. It is especially the young people we want to approach to with our Facebook-appearance, for the reason that in future the young ones don't drop away.

In addition to that the potentially guests in our club should feel to be in good hands and well informed with our Facebook-site, to which you find the link on our homepage <http://www.viennaswingers.at>. In particular we put informations about our annual special "Ferris Wheel Party" (26th to 28th of May 2012) continuously on it – the closer this date comes the more often. Of course we welcome "Postings" of other Facebook-users on our site. Let us know about your plans of an upcoming visit to Vienna or about your impressions of a stay at our club or simply send us greetings from wherever you are. We hope, to deepen in that way the contact with our Square-Dance-friends.

Die Vienna Swingers haben in ihrer medialen Kommunikation mit Facebook neue, moderne Wege beschritten. Seit verganginem November sind unter <http://www.facebook.com/SquareVienna> für unsere Mitglieder, für die große weite Square-Dance-Welt wie auch für sonstige Interessenten an unserem Hobby stundenaktuell brandneue Infos zu erfahren. Damit ist man über das Geschehen in der Wiener Square-Dance-Szene noch schneller informiert, als bisher über den weiter bestehenden wöchentlichen Mail-Newsletter. Speziell die Jugend möchten wir mit unserem Facebook-Auftritt ansprechen, damit uns der Square-Dance-Nachwuchs auch künftig nicht verloren geht.

Darüber hinaus sollen sich aber auch die potenziellen Besucher unseres Clubs auf dieser, über unsere Homepage <http://www.viennaswingers.at> verlinkte Plattform gut aufgehoben und informiert fühlen. Besonders hinsichtlich unseres jährlichen Pfingst-Specials „Ferris Wheel Party“ (26. bis 28. Mai 2012) stellen wir laufend Informationen ins Facebook – je näher der Termin kommt, desto dichter. Willkommen sind natürlich auch „Postings“ anderer Facebook-User. Lasst uns über eure Pläne eines anstehenden Wien-Besuchs oder über die Eindrücke davon erfahren oder sendet uns einfach Grüße von wo immer ihr auch seid. Wir hoffen, so den Kontakt mit unseren Tanz-Freunden zu vertiefen.

Die **Vienna Swingers** anlässlich eines Auftritts auf einer Weihnachtsfeier des Österreichischen Touristenklubs (ÖTK) →



advertisement

Anzeige